
26pisnica zo XVll. Zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci

konan6ho dfi a 27 .09.20L2.

K bodu E. 1

p. prim6torka otvorila zasadnutie MsZ, predloiila program.

Ospravedlnenri: lng. Jdn Smandra

Mgr. Borovskri -sprdvu kontrol6ra mesta datpred bod 7a sprdvu mestskej policie hned'za

plSnom hospoddrenia mestskrich lesov.

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrialisa: 1

Hlasovanie:

Zal. LO Proti:0 Zdrialisa:0

K bodu i. 2

Overovatelia zdpisnice: lng. Jdn Marhefka

p. Peter Hojstrid

Hlasovanie:

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu i. 3

Ndvrhovd komisia: predseda - p. Compel'
dlenovia - lng. Zima

- Bc. Selep

Hlasovanie:

Za: tO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu i.4

Predniesol prednosta MsU, Mgr. Michal Marhefka.



p. kontrol6r - mali sme sedenie s dlenmi lyiiarskeho klubu a odvtedy som s nimi eite raz

rozprdval ohl'adom zmlilv, aby to bolo nejako ildtovnfcky zaznamenan6. [ady sa nepohli,
preil'apujeme na m ieste.

p. primdtorka- z predposledn6ho MsZ dostalo mesto r,ilohu vypracovat' ndjomnri zmluvu, t5to
zmluva bola vypracovand a zasland. Navrhovali sme nSjomne 2500 € na kalend6rny rok.

Zdver je tak1i, ie nes0hlasia s takouto vliSkou sumy, ich ndvrh bol 250 € za kalenddrny rok.

Ndjomnd zmluva nie je podpisand a prijatS. Posuniem to do prfsluinfch komisii, aby sa aj ony

vyjadrili k vfike sumy ndjmu. Vri5ku ndjomn6ho nemdme upraven6 ani v zdsaddch.

lng. Marhefka - ddvam do pozornosti, ie ak nebude dohoda moZn5, tak aby mesto prevzalo

do sprdvy t[to chatu. Dd sa im na vedomie, ie trito chatu preberdme, pretoZe ak budeme

daka( do nekonedna, tak sa nepohneme z miesta. My vieme zdokladovaf naie ndklady, ale

oni nie, takZe ajja si myslfm, ie sri vel'mi neseri6zny partner.

p. kontro16r - ja som rie5il najmd vleky a p. primdtorka rieSila chatu. A chcem eite naviazat'

na p. Marhefku, ak by vedeli dokdza{ ich nSklady a prfjmy, tak by sme sa mohli dohodn0{

seri6zne, vedeli by sme urobit' nejakrl kalkuldciu. Ak by mali relevantn6 doklady, tak nie je

probl6m sa dohodnti{, ale len takto z rukdva si vytiahnut'sumu o ndjme to nejde,

p. Compel'- tah6 sa to straSn6 dlho, podla mria tu nie je nejakd bud(cnos{, ja by som

navrhoval dat' to na internet a hl'adat' nejak6ho nov6ho ndjomcu. Zobrat to ako celok. Ak

ndm preuk1iu, ie ma)u 49% tak ndjom bude napr. 5 000 €, tak sa im vyplat( titch 49%.

lng. Marhefka - nedd sa to povaiovat' za jednu vec, pretoie tam nie je iiadna s.r.o. Mesto

md chatu zaevidovan0 v majetku, diZe chata je na5a a oni podl'a mria pouilvaj0 chatu

neoprdvnen6. Nie je tam Ziadny poriadok. Ak sa s nimi nedohodneme, tak treba chatu
prevziat' do sprdvy.

p. Simonfkovd - poprosila by som, aby sa vyjadril a p. prdvnik, ako d'alej postupova{.

Mgr. Antoni - my mdme ndjomn[ zmluvu, ale len v fstnej forme. NSjomnf vzt'ah stdle trvd.

Musime zasla{ lyZiarskemu oddielu vfpoved', ktord je 5tandardne 3-mesain5. eiZe, m6Zeme

im zaslat' vfpoved' a do 3 mesiacoch ju musia vypratat'. A do sa tfka pozemkov, lyiiarsky
oddieltam Ziadne nem6.

p. kontrol6r - oni strim nebudri sfhlasit', vleky tldtovn6 neexistujrl. Mesto zaplatilo tieto
prostriedky dobrovol'ne. My mSme dokladovan6, kol'ko sme tam vynaloZili, ale oni nemajf
to, do onitam vloZili.

lng. Marhefka - probl6m je v tom, ie nem6Zeme iba takat, musime zadat kona{. Navrhujem,

aby sme prijali uznesenie, aby sme vypracovali vri poved'na chatu.

p. Hojstrid - mne sa otom {aiko rozprava, ja som tam makal. Skrisme im da{ eite jednu

5a ncu.



Hlasovanie: ndvrh - lyiiarskemu oddielu sa dd v'ipoved'zo strany mesta z chaty

a pozemkov

Za:9 Proti: 1- p. Hojstrii Zdrial sa: 0

lng. Zima - boli pri naiich fakt0ra aj nejak6 dodacie listy.

p. kontrol6r - 6no, bol tam aj dodacf list, je tam poloika po poloike vydislen6.

Hlasovanie:

Za: 9 Proti: 1 Hojstrit Zdriali sa:0

lng. Marhefka - odkripenie pozemkov od firmy Pilex? Ako sme dopadli?

Mgr. Antoni- lng. Baltazarovidovd kontaktovala p. Lenartovf telefonicky takie ja neviem, do

jej povedala. Myslfm, ie sme im zasielali aj zmluvu. Ja osobne som sa stretol so sprdvcom

konkurznej podstaty, ktorri sa k tomu vel'mi nevyjadril. P. Lendrtovd musi najskdr kontaktovat

sprdvcu a ponriknu{ to jemu, a ak on nebude mat'o odktlpenie podielu z1ujem, tak potom ho

m6ie ponriknut'dalej.

lng. Marhefka - kontaktoval som jej otca a on vravel, Ze to asi chcri predat'.

K bodu i. 5 - lnterpeldcia poslancov

lng. Marhefka - oprava chyby v katastri Mn(Sek nad Popradom, do sa s tfm robi? Je potrebn6

preverit listy vlastnfctva. Ja m6m poznaden6 ktor6, m6Zem Vdm ich poskytnrit'. Treba Ziada{

aj o vydanie pozemkov od Stdtnych lesov, presne dorudim aj disla parciel.

Mgr. Marhefka - sprdve katastra sme dali podnet, viem ie nds kontaktovali, ale di sa to
zmenilo neviem,

Mgr. Borovsk,i - ohl'adom zdravotn6ho strediska, do sa s tfm robi, ako sa bude postupova{

a taktiei strechu na Dome sm[tku, je deravd a hnije, bolo by potrebn6 s riou niedo robi{.

p. primdtorka - na zdravotnom stredisku sa 3 triZdne nepracovalo, napisala som dos{

vfhraZnf list. Oni mi odpisali tiei vfhrainri list, na moje vyhrdZanie sa l'ady pohli, zadali

pracova{ na omietkach a na zdrubniach. Pripojky, elektrika a voda uZ s0 dokondene. Nebola

pozastavend iiadna iinnosd pr6ce pokradujil. Harmonogram prdce je k nahliadnutiu u mria

alebo u prednostu, m6Zete si ho pr[s{ pozrief. Dod6vatelia Ziadali o uzavretie dodatku

kzmluve, ktoni by posrival termin dokondenia na marec 20L3, my sme to odmietli pretoZe

trvdme na ddtume janudr 20L3. A do sa tlika domu smtltku, je v hroznom stave, budeme

musiet ta m zainvestovat'.

Mgr. Marhefka - na zdravotnom stredisku je prefinancovan6 120 000 €. Platby eite ne5li,

drifam, ie zajtra p6jde prfkaz na platbu. S Euro-buildingom to je tak, ie ndjdu subdoddvatel'a,



ktorli zabezpedl materidl a vSetko ohl'adom stavu. Podolfnec je na tom tak, Ze Eurobuilding

ndm zh5fra vietok materidl. [udia, ktorf srl na vrichode musia tento materidl zhdriat a dasto

nie s[ na stavbe. Je to t'aik6 zo strany doddvatel'skej aj zo strany stavbyvedricich. [udia tu

mali nejak6 podnety, ie predo primdtorka nevybavila nejakej firme robotu. Eurobuilding si

do toho nedd velmi kecat'.

RNDr. V6lek - chodil som tam skoro kaZdyi deri, bolo tam uZ niedo poroben6 a nezamykalo sa

to. Bolitam uroben6 radi6tory a bdl som sa, Ze ndm to zmizne.

Mgr. Marhefka - bolo ndm aj v liste napfsane, Ze sa vel'mi hrubo mieiame do stavby.

p. Reznickri - akd je pokuta za omeikanie pri nedodrianIterm[nu dokondenia stavby?

p. primdtorka - pokuta je to 100 €za kaid'(1, aj zadatf deri.

RNDr. Vdlek - dostal som mail, obdania ma upozornili na faktriry za verejn6 obstardvanie na

automobily, nie je tdto suma nejakd vysokS? Bol pri tom urobenI nejakf prieskum.

Kanalizdcia na ulici Mojzesovej? V rozpoite je to uveden6, nem6Zeme to ui spracova{, aby

sme to stihli, pretoie to tu predn5Same uZ na 3. zastupitel'stve. Dajme si nejakli termin, kedy

s tfm zadneme nieto robit'.

Mgr. Marhefka - vyiiadal som si cennlk na zdklade doho on postupoval, m6Zem ti ho ukdzat',

je k dispozfci[.

lng. Gul'di - robili sme si prieskum, do sa trika ulice Mojzesovej. Tieto prdce si moment6lne

troSka pozastaven6, aj najmd kv6li zdravotn6mu stredisku, pretoZe tam vynakladdm vel'mi

vel'a dasu, ale hned'ako sa mitieto prdce ukondia, tak zadnem strimto pracovat'd'alej. Spravit'

dokumentdciu nebude trva{ dlho, ale d6leiitd je realizdcia. MoZno by bolo vhodn6

komunikovat' s voddrriami. Tdto kanaliz6cie nie je ani v sprdve voddrni. Tu je d6leZit6, di

spravfme dokumentdciu projektovri alebo budeme komunikovat' s voddrriou?

lng. Zima - neviem, nie som pri zdroji tlichto informdcii.

Mgr. Marhefka - vrizvy cez envirofond, di sa nedd aj cez to robit' kanaliz6cia?

lng. Zima - na tak6to krdtke sa nem6Zete ani prihliisit'.

lng. Gul55 - treba si stanovit term[n s konkr6tnym dlovekom vo VEOLII alebo PVS.

RNDr. Viilek - do najbliiSieho zastupitel'stva poprosim bliZiie informdcie. A ohladom Kriiavy?

Do najbliiSieho zastupitel'stva poda{ aj o Kriiave informdcie.

lng. Gul55 - tak to tieZ nie je dorie5en6, rieiil som moment6lne izemnri pldn.

lng. Zima - vystripil som tu v srlvislosti s prendjmom pozemku na pomn[k pre nenaroden6

deti a v zSpisnici je t5 moja vripoved' nepresn5. Viem, Ze zapisovatel'ka nemd 5ancu to

zachytit', ale tSto citdcia je nepresnS. Mali by sme to nahrdva{, aby td citdcia bola presnd.



Reipektovalsom, Ze ja som sa zdrial hlasovania a zvySok t hlasovalza. Umiestnenie pomnfka
je tak, ako mal by{.

p. Simonikovd - ak sme povedali A - ie sdhlasfme s postavenfm pomnfka mali sme poveda{

aj B - ie sa stretnti poslanci a bude sa hovori( aj o umiesten[. Mohli sme si poveda{, Ze ked'

p6jdeme umiestnit pomnlk, budeme tam pr[tomnlaj my, aby sme mohli povedat', kde bude

umiestnenri.

Bc. Selep - nedd mi nereagovat'. VSetko bolo povedan6, ale mesto ako sprdvca md

kompetencie urdit', kde sa to postavi. Nedohodli sme sa, kde to bude umiesten6 a nebolo to
aniv uzneseni. KaZdf a jeden poslanec by mal iny n6zor, kde tento pomnfk postavit.

p. primdtorka - je to iniciatfva jedn6ho zdruZenia, ja som rada, Ze to zdruienie je tu
a o umiestnenf som nerozhodla sama, bol tam aj p. Roman a p. LejovS. Ak je s tim nejakf
probl6m, rada prijmem ndvrh, kam ho umiestnit' a nie je probl6m ho premiestnit',

p. Hojstrid - kto z Vds vedel, Ze sa pomn[k ide stavat' v ten deri? O tom nevedel nikto, kedy sa

to p6jde stavat.

p. Compel'- p. Zamiikovd - robi jej probl6m, Ze sa jej tam vyhrdia Pompa, ukazovala mi

elektriku. Bolo by potrebn6 to pozriet', nikto s riou nekonzultoval a vadi jej ten kdbel na

kamerovri syst6m. Nepochopil som, ie ten Pompa md tam vytiahnutrl rfru a tam mu ide

voda a v zime to zamrzne a ide to rovno pred jej dom, a ked' jej to zamrzne, tak je s tlim
probl6m. Oslovili ma z Kld5tornej ulice, zapchdva sa tam kanalizdcia, nie s( v tfchto
kanalizdcidch zachytdvade. Ked'robili odpad mali ist' pravdepodobne niiSie a neSli, a preto sa

tam nezmestia ani tie vedr5. Vel'kf vfskyt hlodavcov na KlSStornej. Faktfry na internete,
bezpednost' pri prdci, kto to financoval?

Mgr. Marhefka - nepoddm Vdm presn0 inform6ciu, existuje nariadenie vl5dy, aby bol pri

stavbe bezpednostnli technik alebo stavebnf dozor, ale n65 stavebnf dozor tvrdl, ie to
nem6ie vykondvat'. Mdme bezpednostn6ho technika na zdravotnom stredisku.

p. primdtorka - boli sme upozornenf, Ze mus[ byt aj koordindtor bezpeinosti pri prdci, musf

mat' na to osveddenie. Zistili sme, ie nds obdan to m5, oslovili sme ho a on to prijal. Nit sme

neporuiili tfm, Ze sme zazmluvnili koordin6tora.

RNDr. Vdlek - diie ide to z naiich zdrojov?

Mgr. Marhefka - 5no, ide to z naiej poloZky.

p. Compel'- faktrira na Orange je vel'mi vysokd, predo? NeuvaZovalo sa, aby tu bola takd
prevddzkaref, na sluiby?

p. Osvaldovd - 6no, faktfra je vysokS, pretoie tam ide aj telef6n mestskrich lesov, pretoie
tak je urobend zmluva a my to potom prefakturujeme na lesy.



p. primdtorka - bola som na vri bore pre zamestnanost'. Men[ sa zdkon uZ nebudrl iiadni 50 J-

edkari, bude navrhnutli novri paragraf, budeme m6ct' zazmluvriovat' l'udf na celli rok a nie na

konkr6tne sluiby.

Mgr. Marhefka - do sa tlika prevddzkarne, je to vel'mi dobrd my5lienka, len s tri m, ie tam je

probl6m, ietil'udia odidu a zas sa legislatfva zmen[. Vlastne jetoto ist6, doteraz robime.

p. primdtorka - samosprdva nevystupuje ako klasickf zamestndvatel'.

p. Compel'-s budovou lesov je do? Rieii sa s riou niedo? Rieiime tizemnri pldn a md tam byt

cesta prvej triedy a tam majil byt byty a tam nie srl iiadne parkovacie miesta. Nebola by

dobr6 zamysliet' sa nad predajom budovy a investovat' tieto peniaze na Krfiavu, pretoie sa

s touto budovou asi indf nepohneme. P. Dubjel - o chatke p. lng. Vlahada, informoval som sa

otejto problematike, stavalo sa bez povolenia a malo sa to bud'zburat alebo mu daf nejakti

pokutu a nebolo s tri m nakoniec nid spraven6. Spravilo sa mu dodatodn6 stavebn6 povolenie.

Neexistuje, aby sme takto pokradovali. Mdme tu vel'a diernych stavieb. Mdme tu aj domy

postaven6 na dierno. Dal by som obdanom na vedomie, aby si to vysporiadali, da{ im nejakf
termin.

lng. Gul55 - bol by som rdd, keby ste mi konkr6tne povedali, ktor6 sri to domy. Ja to tak

nem6iem rieii{, ie ich vyzvem, aby si to vysporiadali. Ja ked'prfdem na to, Ze je to dierna

stavba Ziadam ich o ukondenie stavebnrich prdc a potom ide sankcia.

p. Hojstrid - nSjom p. Konkolbv6, ako postupuje?

lng. GulSi - volali mi l'udia, majri to rozjednan6, ale do sa tfka hygieny nemdm nid

zdokladovan6, ale my sme jej vyili v 0strety. Teraz dakdme, kfm to zdokladuje.

p. Hojstrid- kde s[ kotle zo zdravotn6ho strediska?

Mgr. Marhefka - sU v MsKS.

p. Hojstrid - ako sa dostal p. Margetaj k vykondvaniu verejn6ho obstardvania na vozidlS?

Bolo vriberov6 konanie? Oslovili ste lng. Zimu alebo lng. Marhefku ako Podolfndanov?

Mgr. Marhefka - a nebol by to konflikt zdujmov?

lng. Zima - a predo p5n Selep pred5va mestu? To nie je konflikt zdujmov? Bol by to konflikt

zdujmov len preto, Ze by som to robil za desatinu ceny.

Bc. Selep - chf ba mi vyistup, vy to tu len poviete, ale ved'mi mdme prdvo ho zaviaza{ ako MZ.

PredloZil by som ndvrh. MZ poveruje prednostu, zabezpedit tak6 zariadenie, ktor6 bude

kvalitne zaznamendvat vystripenie poslancov MZ. Aby mohla zapisovatel'ka zaznamenat'. Nie

je to technick'i moin6, aby mohla ona kvalitne zaznamenaf to, do sa tu hovor[. Poprosim,

aby ste to aj vo finandnej komisii preili. Aby bola zapisovatel'ka schopnd zaznamenat, io sa tu
hovor[, a to presne, a tieZ, aby aj l'udia poduli, do sa tu rozprdva.



Mgr. Marhefka - my'rypracujeme plSn a ddme to potom do finandnej komisie.

Hlasovanie - ndvrh na vypracovanie 3 pon0k na ozvuienie VZ a zaznamenanie zdznamov z

MZ

Za: tO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu f. 6
Predniesla p. Osvaldovd

p. Compel'- vyihern6 automaty, poloika zvySok za rok 2OLL?

p. Osvaldov6-dno, za rok 2OLLa za druhf polrok 20L2.

p. Reznickf kde pouZijeme t\ich 12 000 € z automatov, kedZe v rozpodte s nimi

nepodftame? A poplatky TDO, predo sU tak6 nizke?

p. Osvaldovd - nie kaZdf zaplatil.

Mgr. Ferencko - rjdrZba motorovfch vozidiel? O ak6 automobily sa tam jednd?

p. Osvaldovd - oprava Fdbie po havdrii, to ndm vykryla poist'ovria a tieZ je tam aj hasidsk6

a uto.

Bc. Selep - dotdcie na knihy a na hasidov to je od nds?

p. Osvaldovd - nie to bolo od 5t5tu.

Hlasovanie:

Za: 10 Proti: 0 Zdrialisa:0

Spr6va o plnenl rozpoitu na oddelenf mestsk'ich lesov - verejn6 v'fbery

Predniesol p. kontrol6r

p. kontro16r - robil som to najmd preto, aby sa odstrdnili nejak6 nedostatky.

RNDr. Vdlek - mne sa sprdva pddila, je to komplexnd sprdva. Objavili sa tu nedostatky aj pri

fakturdcif, fakturovalo sa tam o 2 € viac ako sa malo, ak som to sprdvne pochopil?

p. kontrol6r - mali sme diskusiu aj na mestskfch lesoch a p. ved[ci mi to vysvetlil, Ze

navyiSenie tam nastalo kv6li tomu, ie prSca sa nevykondvala traktorom, ale koriom. Ale

jednalo sa to iba ojednu faktfru a tie zvyin6, neviem di sa robili aj traktorom aj koriom.

V jednotlivrich porastoch, ak sa robia ceny a lesn[k vie, ie sa tam pouiije k6ri, do lesnfk musf

vediet, musf sa uviest'vy55ia cena. Ak je vysrlfaiena cena, nem6ie si doddvatel'zvf5it trlto



cenu, a ak vedfci zisti, ie je potrebn6 pouZit' koria a zvriSi sa tam cena, tak je sluin6

obozndmit' 5tatutdra alebo zastupitel'stvo. Ak si dob16 pamitdm, tak vedtici chcel zmenit

smernicu, aby mohol manipulovat' ceny plus mfnus LO %, ale podl'a mria, to nie je moin6.

Nado tu je potom MZ, ak si vedrici bude menit' ceny ako on chce. V tomto pripade bolo

poruien6 to, ie ceny neboli primeran6, a zdroveri to, Ze nebolo vyfakturovan5 tak5 cena, ak5

bola vys0taienS.

RNDr. Vdlek - ja si tiei myslim, Ze lesnik by mal vediet', dim potrebuje robit', a mysl[m si, ie
do5lo k pochybeniu zo strany vedfceho alebo toho, kto to robil.

p. kontrol6r - suma je tam takd, preto tfch 1800 €, pretoZe robili sa prdce v porastoch, ktor6

neboli vysf{aien6 a on tam predsa robil. Je na zvdienie, di tieto dva porasty, ktor6 neboli vo

vliberovom konani, kde bola prevedend prAca, chdpeme ako neoprdvnenI fakturdciu, alebo

to budeme chdpaf tak, ie prdca sa spravila, tak potom sa tdto suma pon[ii.

lng. Marhefka - 2 € na kofia je uveden6 aj v r5mci smernice? Bola tam moinos{ osobnej

prehliadky, stdle tam bol termfn dokedy to treba vykonat'. Malo to by{ uveden6 vo v17zve, ie
tam je potrebn6 in6 technika.

p. kontrol6r- nie, tdto suma nie je v smernici. ludia, ktorf ttito prdcu vykondvaj0 by malitieZ

ui v rdmci praxe vediet', ie tieto prdce sa nem6Zu robit'takto, ale tak. Malito konzultovat, Ze

tdto cena nebude v poriadku, ale mal to vedie( ui aj lesnik. Vietko ide hore aj PHM, dal som

za pravdu aj lng. Mazurekovi, ie mal pravdu v tom, ie ak suma bola platnd v roku 201L, tak

v roku 2Ot2to uZ nemusi byt' pravda, pretoZe vtomto roku sa zvriSili naprfklad PHM, mal by

to vedfci zmeni{ na zdklade nejakrich relevantnfch dokladov zdokladovat', ie ceny sa zv,i5ili.

lng. Marhefka - myslfm si, Ze niektor6 veci sa neustriehli a ked' vidfme, Ze oni na tom

prerdbajri, tak im chceme pom6ct, pretoZe je to pre nich krkolomn6. Ak sme uchddzada

uviedli do omylu, mohli sme to za rldasti Statutdra a d'alSich organov t0to sumu dohodn[t.

p. kontro16r- odporridal by som, aby sa kaZd'i rok tdto smernica revitalizovala. Poopravi(

najme tie ceny. V rdmci rodnej kalku16cie prist' na zastupitel'stvo, aby sa tieto ceny zmenili

napr[klad o L0 %.

RNDr. Vdlek - dajme to do prisluinej komisie. GPS mdme teraz na lesoch? Aby ste pri

vypfsanf vfzvy dali redlne iisla, aby tu neboli Ziadne rozdiely.

lng. Mazurek - nie, nemdme.

lng. Marhefka - Vdm by statilo tak6 za 200 €, kde sa dd natiahnut mapa a tam Vdm presne

ukdie rozmer plochy. Z natiahnutfm mapy Vdm viem pom6ct. Ddvam ndvrh, aby sa zo

zdrojov mestskfch lesov zakfpilo GPS. Je to v zdujme mestskrich lesov, aby tam takri pristroj

bol. Dajme si 0lohu, aby sme v komisii zohl'adnili ndvrh na zvyiSenie smernice.



Bc. Selep - ja ako laik v tomto probl6me vid[m, Ze to zadina a kondi na verejnej sft'aZi. Ved'

urobili sme to preto, aby ndm to srit'aZe zjednoduiili, a aby to bolo dopredu urden6. Ja vidim
probl6m v tom, ie tieto ceny, ktor6 sa vys0taiili sa musia aj dodria{. A vristup k tejto sprdve?

p. kontrol6r - verejnri vliber sa dehonestuje, pretoie nemd v'yiznam, kedZe sa to menI za

pochodu. Ale ja ako beZnli obdan neviem, di tam treba koria, alebo to zdvisi od hrribky

kmeria, jeho zaujfma len to, ie je vys0t'aiend tak6 cena a vyfakturovand je ind. Ak sa to
nezmen[, tak naio vlastne rob[me verejn6 vribery, ak to takto bude pokradovat', tak podl'a

mria nemus[me robit' toto vliberov6 konanie. Akfm sp6sobom budeme rie5it' toto navriienie?

Urobfte to tak, ie to odSkrtneme, ie bolo potrebn6 to upravit' v rdmci pochodu a ako to
vysvetlfme l'udbm, ie trich 1500 eur sme mohli pouZit indt.

lng. Zima - celf probl6m je vlastne v tom, Ze akfm spOsobom sa pripravia podklady na vlizvy.

V priebehu hry sa robia zmeny v cene. Ja si to neviem predstavid ie ak sa zvriSia ceny PHM

v priebehu 2 mesiacov tak, Ze mu to kv6li tomu navf5ime. Ja si to neviem predstavit'. Ak sa

ukdie, ie max ceny je potrebn6 upravovat', je potrebn6 to prejs{ v komisii. Keby sa pod[talo,

ie je tam potrebn6 pouiiva{ kone, tak ja by som v tom probl6m nevidel. Vfstup by mal byt'

takyi, ie zoberieme na vedomie sprdvu kontrol6ra mali by sme uloZi{ povinnosti pri lepSom

pripravovan[v1iziev, a taktieZ upravit' smernicu. Je to ponaudenie do budfcnosti. Do komisii,

aby iili l'udia, ktor[sa do toho rozumejri.

p. primdtorka - odbornfci tam sil stdle, ved' kaZd'i a jeden lesn[k je odbornik a smernica je

urobenS dobre. A do sa tlika poslancov, boltam stdle niekto zastf pen1i.

lng. Zima - treba venovaf zvliSenI pozornos( prlprave s0fainyich podkladov a d6slednejiie

realizovat' verejnf vri ber v srilade s pravidlami stanovenri mi v zdkone o verejnom obstardvani

a smernico u i. 1./2OL2.

p. Simonfkova - ja by som chcela pod'akovat' oddeleniu kontroly. ESte som sa nestretla

s takou prdcou kontroly, ako je teraz. Myslfm si, ie konedne oddelenie kontroly funguje tak,

ako by malo.

Hlasovanie:

Za: LO Proti: 0 Zdrialo sa:0

K bodu i. 7

Predniesol lng. Mazurek

lng. Marhefka - pokuty a pendle - preio je tam 700 €?

p. primdtorka - vodid autobusu zaplatil pokutu, ale s{ahujeme mu to z vyiplaty.

RNDr. Vdlek - telef6nne a in6 poplatky - predo tam je rozpodet 1100 €? Myslel som, ie tam
ideme kupovat' nejak6 zariadenie.



p. Compel'- odborn6 spOsobihi osobu na prev6dzku autobusu mdme zazmluvnenri? nebolo

by vhodn6 zaikoli( nejak0 osobu z tiradu a mSme svoju osobu, to Skolenie stoj[300 €. Ak by

mal zdujem, mali by sme svojho pracovnika.

p. primdtorka - 5no mdme zazmluvnenI osobu, p. Osvaldovti.

Hlasovanie:

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

Sprava o tinnosti mestskej policie

Predniesol p. Zivedt - do sa tfka p. ZamiSkovej,zdlei( to aj na nej di bude vypovedat' alebo

nie. Ak bude vypovedat' bude sa konad ak nie tak bohuZial'.

Mgr. Borovski - je tu napfsan6, ie sa to zhor5uje a pozriem dozadu a priestupok tu je
napisanli iba jeden. Na dolnom konci sa stali r6zne priestupky R6mov vodi bielym. Chcelitam
nejak6 hliadky, pom6ie tam aj Stdtna pol[cia, kedZe sti tam blizko.

p. Zlviat - no pretoie to nie je preukdzatel'n6.

p. primdtorka - 6no, je tam spoluprdca. Oni tvrdia, ie sti tam aj niekol'kokrdt do dria.

p. Hojstrii- ked's0 stretnutia s riaditelbm obvodn6ho, ste pritomnli ajvy, p.Zlviatl

:. -,,p. zrvcal( - nre.

p. primdtorka - bolo to na 0rovni Statutdr s riaditelbm.

p. Hojstrid - preio ste mali zruien6 sluiby, ked' sti Adordcie. Vykondvate kosenie a vrivoz

trdvy?

p. primdtorka 6no, ja som ich zruiila, pretoZe boli tlimto autdm dan6 papude,

odkonzultovali sme to a tieto aut6 sa odstavujri sk6r pri kultrirnom stredisku. Oni ndm

nenani5ajI verejnf poriadok, preto si myslim, Ze nie je potrebnd.

p. Ziviat - dozor nad kosen[m a vrivozom trdvy.

lng. Marhefka - ja som bol zato, aby neboli sankcionovanf. A kedZe tu nemSme iiadne
informadn6 centrum, tak by tu mali byt' aspori oni, aby t\ich l'udi usmerfrovali alebo im to
ukdzali. A majI prdvomoc, aby tieto priestupky rieiili dohovorom. Ked' je tu kvantum l'ud[,

tak si myslim, ie vtedy je na mieste, aby policia slriiila.

p. primdtorka - vieme, ie naddasy m6iu byt' maximdlne 250 hodfn rodne. Majri tol'ko

naddasov, najmi v dase podp6r a ja som n0ten6 im nSsledne poskytovat' neplaten6 vol'no.

A ja sa pftam, di je d6leZitejiie, aby sl[Zili v dase adorScie alebo v tase podp6r?



RNDr. Vdlek - dinnost' Stdtnej polfcie v iase podp6r nie je aj tak dostatoin6. Skrlsme poprosi{

aby vykon6vali hliadkov0 dinnost' aj pe5o.

p. Compel'- p. prim6torka poloZila otdzku ........ a kedte tu mdme kl'ud tak ndm ich tu viase
podpory netreba... dokopy je to nejaklich 6 dni, tak si myslim, Ze tieto dve veci sa dajri

zastreSif rovnako.

p. primdtorka - mne z toho vychddza, ie mus[me posilnit' mestskf pol[ciu.

Mgr. Marhefka - p. Hojstrid vysttipil ai provokadne, mdte vy nejak6 rieienie na tento
probl6m? Ndvrh na konkr6tne rieienie chcem podut'?

p. Hojstrid - ja policajtom volSm dasto, pretoZe je tam bordel, a do sa t,i ka podp6r, robili do

L5.00 h. Cigdni drzidnes na po5te postavili do laty po5tSrku a ui som myslel, ie budem vola{.

Ked'sl0Zia v sobotu, tak v pondelok majti vol'no. Ak nebudem volat' mestsk6ho, Stdtneho tieZ

nebudem vola{, pretoie on ndm nepom6Ze.

p. Compel' - budem reagovat na p. Reznick6ho, mdme 12 000 €, pouiime ich na kvalitnli

kamerovli syst6m.

Hlasovanie:

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu 8.8
Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

lng. Marhefka - Skolskd jeddlefr je v origin6lnom stave? Je to havarijnf stav? Z akej poloiky

to ideme realizovat? Popros(m potom, aby to bolo presne uveden6, z ktorej poloiky, aby

bola dodrZand rozpoftovd disciplfna.

Mgr. Seman - z poloZky ridrZby, malo to [s{ na plot v 5k6lke, ale nezrealizovalo sa to, tak asi

odtial'. A ostali ndm aj peniaze na mzdovfch poloZkdch.

lng. Zima - s kolegami z finandnej komisie s tri m nemdme probl6m je to sprdvny postup, tak

ako ho p. riaditel'zvolil.

Hlasovanie:

Za: lO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu f. 9 - SprSva o v'fchovno-vzdel6vacej iinnosti
Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

Mgr. Marhefka - d'akujem, za tak[to podrobnri sprdvu. Chcem vzda{ hold takejto sprdve.



RNDr. Vdlek - refinancovanie ako to zvlSdate?

Mgr. Seman - zatial'sami

Hlasovanie:

Za: 10 Proti:0 Zdriali sa:0

K bodu t. 10 - n5vrh podmienok verejnej obchodnej srit'aie

Predniesol Mgr. LukdS Antoni

RNDr. Vdlek - do sa tlika krit6riia percentudlnych hodnoten[, nie je to nejak6 diskriminadn6?

Nebude to nejakli probl6m? Body b a c vyhodi{ by som navrhoval.

lng. Zima - absolftne nemeratelh6 krit6rium je predoild tispeSnd spoluprdca.

Hlasovanie - Ndvrh RNDr. Vdleka

Za: L0 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

lng. Zima - je to perfektn6 uroben6, ale na vel'k0 sumu, tu je hodnota 400 €, mdm tomu

rozumiet'tak, Ze chceme aby ten to sa uchddza o krlpu a predloiIto v obdlke, m5 tam dat' len

sumu alebo tieto vietky ndleiitosti. Je to perfektn6 uroben6, ak ide o vel'k( sumu. Md

vlastne len jednoducho predloiit' cenovf ponuku. Navrhoval by som, aby tieto podmienky

boli uZ v zmluve s mestom. Ale teraz nech preloii len cenovf ponuku.

p. Reznickf -chcem sa spfta{cena bez DPH alebo s DPH?TakZe doplnfme 400€s DPH.

p. primdtorka - je to suma s DPH

Hlasovanie - nivrh p. Zimu

Za: LO Proti: 0 Zdrial sa: 0

lng. Zima - je to N1 alebo M1, je potrebn6 zistif di sa pri kripe uplatriovalo DPH.

Hlasovanie:

Zaz LO Proti:0 Zdrialisa: 0

K bodu i. 11 - n6vrh na zmenu VZN 3/2009

Predniesol Mgr. Lukdi Antoni

p. Compel' - niektor6 veci si myslim, ie by tieto veci mali by{ prejedndvan6 aj v komisii.

Ddvam ndvrh stiahnut'tento bod.



Hlasovanie: Stia h n utie

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu E.L2- n6vrh na zmenu a doplnenie Z6sad hospodSrenia s majetkom mesta

Predniesol Mgr. Luk55 Antoni

RNDr. Vdlek - dostali sme tento ndvrh do komisii, nebolo by adekv6tne, kebyZe to bolo aj

v komisii sprdvy majetku? Ndvrhy na zmenu?

lng. Zima - nebolo to rieien6 vo finaninej komisii. Dotrika sa to aj osobitn6ho zretel'a,

doteraz nevieme, ako by to malo byt. Mnoh6 samosprdvy to maj[ rozlidnfch sp6sobom

rieien6. Na to, aby nevznikli probl6my v tomto pri uplatriovani osobitn6ho zretel'a.

Navrhujem toto stiahnut', aby sa to dopracovalo v komisiSch.

p. primdtorka - p. lng. Baltazarovidovd sa zfiastnila Skolenia o osobitnom zreteli.

lng. Baltazarovidovd - zdmer nemusf ist' cez zastupitel'stvo, stadf ak ide do komisie a potom

bude visiet' na Iradnrich tabuliach 1-5 dni pred zastupitel'stvom.

Hlasovanie: stiahnutie

Za: tO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu i. 13 - N6vrh z5meru odkf penia Vojensk'ich kas6rni

Predniesol Mgr. Michal Marhefka - bude tam zmluva, Ze 5 rokov tento majetok m6Ze

pouilvaf len na verejno-prospeinri tidel.

Mgr. Marhefka - mali by sme naviazat' na uznesenie z minul6ho zastupitel'stva, myslfm, ie to
m6Ze mat pozitlvne vplyvy pre mesto,

RNDr. Vdlek - mate nejak,i ndvrh, do by tam mohlo bytv priebehu trichto 5 rokov?

p. prednosta - bude sa treba zamysliet nad predajom nadbytoin6ho majetku.

p. Compel' - je to v zdujme mesta aj poslancov, aby sa toto odkripilo a za takrito sumu.

Nebavme sa o financiSch, nebol by probl6m ist aj do fveru.

Bc. Selep - som r6d,ie sa l'ady pohli, ale kaZdyi spozornie, ked'sa jednd o pozemky, nabehne

voda, elektrika, p6jdu tam velk6 financie ako bude rieSit mesto tieto veci. A najmd ochrana

majetku. Mesto sa musi zaoberaf tfm, Ze tu budri aj tieto ndklady. Ako naloZI s majetkom,
ked'ho ziska

Hlasovanie:

Za: LO Proti:0 Zdrialisa:0



K bodu t. 14 - Majetko-prdvne z6leiitosti

Vrirub drevin - vyjadrenie prokur6torky

Predniesol lng. Baltazarovidovd

lng. Marhefka - boli zamestnanci na SkolenI o sprdvnom konan[? Aby sa obozndmili s tri mito

vecami. Ak dno, prediSli by sme takrimto prob16mom. Ja to len odporrltam. Neviem, akli je

syst6m, di rozhodnutia prechddzaju cez prdvne oddelenie.

lng. Baltazarovidovd - bolo to za rok ZOLO a 2OL1

Hlasovanie:

Za: 9 Proti: 0 Zdriali sa: 0 Nehlasoval- 1- Hojstrii

Ziadost'o zdmenu pozemkov p. Gontkoviiov6
lng. Baltazaroviiovd - navrhujem to stiahnut'

Hlasovanie:

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

Ziados{ o odk0penie pozemkov J. Spiriiik

Predniesol lng. Baltazarovidovd

lng. Zima- dim je od6vodnenIosobitnri zretel?

lng. Baltazarovidov6 - bol tam poradovnik, z titulu vlastnlctva nehnutel'nosti, ktorri toho dasu

obfva v bezprostrednej blfzkosti odpreddvan6ho pozemku.

Hlasovanie:

Za: lO Proti: 0 Zdriali sa: 0

Ziadost' o odk0penie pozemku Mgr. Stehlikov6

Predniesla lng. Ba ltazarovidov5

Hlasovanie:

Za: tO Proti: 0 Zdrialisa:O

K bodu i. 15 - prerokovanie konceptu 0zemn6ho plSnu

Predniesol lng. Jozef Gul'ii5

Hlasovanie: Prerokoval, berie na vedomie a schval'uje

Za: tO Proti: 0 Zdriali sa: 0



K bodu i. 16 - R6zne

Rieienie situdcie v ndjomnom dome Klditornd 4 - n6jomca P. Hangurbadio

Predniesol Mgr. Marhefka

RNDr. Vdlek - V55 ndvrh, rieSenie?

p. primdtorka - rozpr6vala som aj s p. lng. Zimom, tento obdan nie je ochotnlT spolupracovad

snaiili sme sa, p. Milaniakovd tam aj chodila, nii nepomohlo. Dotdcia, bola viazanS na

materidly a on ich nem6Ze zdokladova{. Ja som jednoznadne za tento n6vrh.

RNDr. Vdlek- podul som, ie sa snaiilzhdriat'blotky, a tie veci nemohol nakoniec preukdzat'.

p. Simonikovd - kebyZe sme do kaZd6ho ndjomnika vloZilitolko periaziako do neho, a oni ani

nemaj0 fond oprdv. Je to jeden dlovek, ktorli prehlSsil, ie on ten dom oprav[. A videla som

ako to opravil.

lng. Zima - musima{ blodky vydokladovan6, a to na 100%. Musf sa tam pouZi{ 3 0OO€.

p. Compel'- nemS pozdlZnostivodi mestu?

p. Milaniakovd - 5no, md vietko vyrovnan6

Hlasovanie:

Zaz LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

Vzdanie sa funkcie predsedu komisie

Predniesol Mgr. Marhefka

Mgr. Borovskli - ja navrhujem p. Compl'a za nov6ho predsedu, ak s tlim stihlasi.

p. Compel'-tak ja mdm dostvel'a pracovnfch povinnosti aj mimo, takie neviem dito budem
st(ha{.

Hlasovanie: menuje p. Compl'a

Za:8 Proti: 0 Zdriali sa: 2 Reznickrf, Compel'

Hlasovanie: odvolSva p. Hojstrita
Za: 9 Proti:0 Zdriali sa: 1 Reznick'f

lng. Zima - musime odvolat'p. Jurkovskfi a navrhujem menovat'Alenu Diurfi6kovri.

Hlasovanie: Odvo16va

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa:0



Hlasovanie: schval'uje za flena komisie

Za: LO Proti: 0 Zdrialisa:0

Hlasovanie: menuje za ilena komisie p. Hojstriia
Za: LO Proti: 0 Zdrialisa: 0

lng. Marhefka - mdme 5 dlenov a ja si myslim, Ze je to vhodnri podet, najmii ak ide o prevoz

v aute. Ja by som nenavySoval podet dlenov v komisii.

p. Simonikovd - ohradzujem sa voti tomuto n6zoru, mdm prdvo ako poslanec pracovat'

v komisii, mus[m povedat' aj to, Ze vlihovorka o aute je detinskd. Prosfm Vds o to, aby ste

naili nejakf inri d6vod. Nemysl[m si, ie vozenie v aute nie je d6vod, predo by som nemohla

by{ dlenka komisie. Vaia komisia zasadala viackrdt a 9-krdt ste boli 3.

lng. Zima - ja sdm som 6len len jednej komisie, ty si uZ dlenka komisie, takZe toto prdvo ti
nikto neupiera a dokonca si vo vel'mi d6leZitej komisii.

Hlasovanie: o iiadosti aby sa ilenku komisie lesn6ho hospod6rstva stala p. Simonikov0

Za: 3 Reznick'i, Selep, Simonikovd Proti: 1 - Marhefka Zdrialisa: 6

Schv6lenie presunu 90 deti vo veku do 15 rokov z CVe p. A. Krajiika v Podolinci do

Sf kromn6ho CVe Vinica v Kriiovej Vsi

Hlasovanie:

Za: LO Proti: 0 Zdriali sa: 0

K bodu E. tl - Diskusia

RNDr. Vdlek -vizia zastdvky?

Mgr. Marhefka - materidly sti nak[pene, ale nemdme dostatok pracovn(kov.

p. Compel'- upratanyi odpad, som spokojni, ie sa to tam nehddie. Som spokojnf aj

s internetom, ale chcel by som dat' ndvrh, di by nebolo moZn6, aby naii obiania, ktor[ sri na

vy5Som poste a s[ bfvali obdania a chcrl ndm pom6ct', aby sa nejako kontaktovali. Poprosil

bysom do d'alSieho MZ urdif terminy konania mestskrich zastupitel'stiev, ktor6 by boli pevn6,

aby sme sa o to mohli opierat'. VrStim sa ku driom mesta, zhodnotfm to tak, bol som

prekvapenli, ie l'udia majil plno red[, ie nid nerobfme, a ked'robfme tak sa ich nez0dastnia.



p. Simonfkovd - chcem sa vrdtit' k m6jmu ndvrhu z minul6ho obdobia, vytvorif nejak,i

fasopis, ktorri by sa posielal aj l'udom domov, aby dostali niedo aj o iivote v meste. Aby sa to
trikrdt alebo Styrikrdt do roka vydalo.

RNDr. Vdlek - dajme na vlivesku a na internet, iiados{ kto by chcel s tfm pracovat', nech sa

nahlSsi. Dajme tam nejakli term[n, dokedy sa m6iu hliisit' a nejakti kontaktn0 osobu.

Mgr. Marhefka -treba to dat'na budtici rok do rozpodtu.

p. Relbvskf - bol mi schvdlenf osobitnyi zretel', ale zmenila sa mi situScia, diZe ja nem6iem
podnikat'. TakZe sa chcem op'itat, Ze ak by moja manZelka to iiadala, di to musi prejsf tou
celou procedilrou, ako pre5la moja Ziadost'? Priestory sri straine energetick6 n6rodne, chcem

sa opfta{ di oknd, podlaha a hygienick6 zariadenia je moZne rieii{tak, Ze ja to zafinancujem

a refunduje sa mi to v ndjme?

lng. Zima - dno, musfme zruiit uznesenie, musI isf z komisie osobitnf zretel' a v d'al5om

zastupitel'stve sa to m6ie schvdli{. Ano, ja si mysl[m, ie je to moin6, ale pravidlS musia byt
jasn6, Ze napr. podlaha bude st5(tol'ko, oknd tol'ko a presne to musf byt zadefinovan6.

Ndvrh na uznesenie - Bc. Selep

p. Primdtorka ukoniila zastupitelttvo o 22:35

-/4 '/.2//1/t- 2, '
'Primdtorka mesta

Overovatelia zdpisnice: lng. Jdn Marhefka

p. Peter Hojstrid

Zd pisn icu na pfsa la : Ga brie la D u raii nskd, 27 .09.20L2
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